
 

 

 

 

 
 Betreft:  schriftelijke vragen volgens art. 40 RvO:  

 
LUWTEDAM 
 
 
Inleiding:  

Op 12 oktober zijn door de SP schriftelijke vragen ingediend over het plaatsen van een luwtedam 
aan de Krabbersplaat.  Wij vroegen of  u wel contact gehad  heeft met Rijkswaterstaat , welke 
afspraken zijn gemaakt en wat de reden  zou zijn geen contact gehad te hebben. Verder wilden 
wij weten of u al in gesprek was met de ondernemers over de voortgang. 
Op mijn mondelinge vragen heeft U de toezegging gedaan snel met antwoorden te komen.  
Op 18 december 2017 stuurde u mij een email met alleen 4 namen waaruit wij dan  klaarblijkelijk iets 
moeten opmaken. 
Geconcludeerd kan worden dat U  2 maanden  nodig heeft om 4 namen door te geven. Het  lijkt bijna 
op incompetentie en gebrek aan inzet. 
De ondernemers aan de Krabbersplaat  vertwijfelen en voelen zich in de steek gelaten door de 
gemeente. Zij hebben al geld gestoken in het ontwikkelen van een plan en zij verdienen het dat er nu 
eindelijk knopen worden doorgehakt.  De tijd dringt. Nu  kan  nog worden aangesloten  bij de 
werkzaamheden aan de versterking van de Houtribdijk door RWS.   Als portefeuillehouder van de 
gemeente  moet u daartoe  een verzoek indienen bij RWS ( via uw ambtenaar), en dat weet u al heel 
lang. 
 
Wij zijn nu 3 maanden verder  en stellen wederom dringend de volgende vragen: 
 
Vraag 1. - Welke afspraken heeft u gemaakt met Rijkswaterstaat . 
 
Vraag 2. - Welke tijdlijn is vastgelegd, bijvoorbeeld op welke datum wordt begonnen. 
 
Vraag 3. - Welke afspraken heeft u gemaakt met de ondernemers over de voortgang. 
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